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PROTOKÓŁ NR 5/2019 
z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 23.05.2019 r. 

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 protokołu). 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Raport o stanie gminy. 
2. Analiza i opinia w sprawie wykonania budżetu za 2018 r. wraz ze sprawozdaniem finansowym. 
3. Realizacja wniosków za I kwartał 2019 r. 
4. Opiniowanie projektów uchwał. 
5. Informacja o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian 

budżetu w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Przyjęcie protokołu Nr 4/2019  z posiedzenia komisji w dniu 18.04.2019 r. 

 
Przewodniczący komisji Edward Andrejczuk otworzył posiedzenie Komisji Finansów. Przywitał wszystkich 
przybyłych na posiedzenie. Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych 
pozwala na prawomocne podejmowanie opinii, wniosków i stanowisk. Zapytał radnych o ewentualne 
uwagi do porządku posiedzenia. 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia: 
 

za – 5 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 
Do tematu raportu o stanie gminy wprowadziła Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska.   
 
W dyskusji udział wzięli radni: Natalia Grosman i Marcin Nyga. 
Poruszone zostały kwestie dot. oceny przyłączenia się do Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii, 
zwiększenia ilości kursów linii autobusowych na niektórych liniach, współpracy z miastami  
partnerskimi i wyjazdami do nich, zrealizowanych projektów ze środków zewnętrznych, działań Straży 
Miejskiej mających na celu zmniejszenie smogu oraz budżetu obywatelskiego. 
 
Po dyskusji członkowie komisji przyjęli następujące stanowisko: 
 
Opinia 1 
Komisja Finansów zapoznała się z raportem o stanie gminie i pozytywnie go opiniuje. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
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Ad 2 
 
Temat dot. analizy i opinia w sprawie wykonania budżetu za 2018 r. wraz ze sprawozdaniem 
finansowym przestawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
 
W dyskusji udział wzięli radni: Edward Andrejczuk, Marcin Nyga oraz Natalia Grosman. 
Radni poruszyli kwestie dot. wyjaśnienia skutków wynikających z podniesienia górnych stawek 
podatkowych, zadłużenia gminy w kontekście możliwości inwestowania i rozwoju oraz wydatków 
bieżących. 
Radny Edward Andrejczuk zwrócił się o przesłanie analizy dochodów majątkowych za ostatnie 2-3 lata. 
 
Po dyskusji członkowie komisji przyjęli następujące opinie: 
 
Opinia 2 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu miasta za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
finansowym w ramach swoich kompetencji. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –   głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Opinia 3 
Komisja Finansów zapoznała się i pozytywnie opiniuje informację o stanie mienia komunalnego miasta 
Bierunia za 2018 rok.   
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –   głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 3 
 
Sekretarz Miasta przedstawiła realizację wniosków za I kwartał 2019 r.  
 
 
Rady Marcin Nyga zapytał o pozostałe wnioski komisji. 
 
Sekretarz Miasta odpowiedziała, że do realizacji zostały wskazane tylko 3 wnioski.  
 
Stanowisko 1 
Komisja Finansów zapoznała się ze stanem realizacji wniosków za I kwartał 2019 roku.  
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –   głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko. 
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Ad 4 
 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania następujących projektów uchwał: 
 

a) w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Bierunia 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Sekretarz Miasta 
Krystyna Trzońska 

 
Opinia 4 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Burmistrzowi Miasta Bierunia 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię.  
 

 
b) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy Bieruń za 2018 rok 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.  

 
Opinia 5 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy Bieruń za 2018 rok 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię.  

 
 

c) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Bierunia z tytułu wykonania 
budżetu miasta za 2018 rok 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.  

 
Opinia 6 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Bierunia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2018 rok 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię.  
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d) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2025 oraz w sprawie 
zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem ich podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.  

 
Po dyskusji członkowie komisji przyjęli następujące opinie: 
 
Opinia 7 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2019-2025. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Komisja większością głosów przyjęła opinię.  
 
 
Opinia 8 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia 
na 2019 rok. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Komisja większością głosów przyjęła opinię.  
 
 

e) w sprawie udzielenia parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja Apostoła dotacji 
na 2019 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.   

 
Opinia 9 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie udzielenia parafii Rzymskokatolickiej 
pw. Św. Bartłomieja Apostoła dotacji na 2019 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię.  
 
 
Ad 5 
 
Temat bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz zarządzeń Burmistrza w sprawie zmian budżetu 
w okresie międzysesyjnym szczegółowo przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Natalia Grosman i Edward Andrejczuk.  
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Poruszone zostały kwestie związane ze zwiększeniem wydatków w związku ze zwrotem dotacji oraz 
płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur, 
odszkodowaniami na rzecz osób fizycznych oraz zakupem usług remontowych. 
 
Po dyskusji członkowie komisji przyjęli następujące stanowisko: 
 
Stanowisko 2 
Komisja Finansów zapoznała się z  bieżącą sytuacją finansową miasta oraz o zarządzeniami Burmistrza 
i pozytywnie je opiniuje. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko. 
 
 
Ad 6 
 
Radna Agnieszka Demska-Furgał zwróciła uwagę na problem nieoznakowanych miejsc parkingowych 
w zatoczkach na os. Węglowa. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział na pytanie oraz zapewnił, że przeanalizowane zostaną koszty 
realizacji tego zadania. 
 
Radny Marcin Nyga zwrócił uwagę, że podobny problem do ww. jest na parkingu przy ul. Licealnej.  
 
Radny Piotr Świerkosz podpowiedział, że rozwiązaniem mogłoby być zmiana oznakowania 
z tzw. „strefy zamieszkania” na „strefę ograniczonej prędkości”.  
 
Radna Barbara Panek-Bryła zgłosiła zapadlisko kostki brukowej przy progu zwalniającym 
na ul. Krakowskiej. 
  
Zastępca Burmistrza zapewnił, że informacje w tym zakresie przekaże radnej telefonicznie. 
 
Radny Edward Andrejczuk zwrócił się o przekazanie informacji na sesji - czy otrzymaliśmy od firmy 
Tauron odpowiedź na pismo w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie kamery monitoringu 
na słupie, na ul. Łysinowej. 
 
 
Ad 7 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie protokół Nr 4/2019  z posiedzenia komisji, które 
odbyło się w dniu 18.04.2019 r. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

 
Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
 
 
Przewodniczący komisji przypomniał, że ze względu na święto Bożego Ciała kolejne posiedzenie 
odbędzie się w środę, 19 czerwca o godz. 18.00. Zakończył posiedzenie Komisji Finansów.  
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Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Magdalena Kuźbińska       

 
 

Przewodniczący Komisji Finansów   
 
 
 

Edward Andrejczuk 


